
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 7. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 233
I folketingssamlingen 2015-16 var daværende miljø- og fødevareminister Eva
Kjer Hansen i to samråd om MRSA - både i forhold til at få fulgt op på kritik-
ken fra Rigsrevision og i forhold til at bruge erfaringerne fra sanering af stalde
fra Norge. På intet tidspunkt blev anbefalingerne fra DTU nævnt. Ministeren
bedes redegøre for, om daværende miljø- og fødevareminister Eva Kjer Han-
sen var orienteret om DTU’s anbefaling om at sætte ind i avlstoppen og arbej-
de for MRSA-fri besætninger og MRSA-fri handelsveje.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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